
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 190
Af GEUS pressemeddelelse af 26. november 2014 fremgår:
”I følge EU´s Grundvandsdirektiv fra 2006 skal medlemslandene følge udvik-
lingen i den del af grundvandsmagasinerne, som er påvirket af uønskede ke-
miske stoffer. Da dette alene skal foretages i den påvirkede del af grund-
vandsressourcen, skal data fra den upåvirkede del altså ikke medtages. GE-
US har derfor de seneste år i GRUMO rapporterne beregnet median- og gen-
nemsnitskoncentrationer pr. år for seks pesticider eller nedbrydningsproduk-
ter, hvor der alene er medtaget analyser med fund over detektionsværdien.”
Er ministeren enig i denne tekst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. januar 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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